
Zasedání Kolejní Rady dne 11. 1. 2022 
 
Kde: online přes Google Meet 
Přítomni: Veronika Roubínová, Nikoleta Anderlová, Damian Wałoszek, Jan Lexa, Hynek Kydlíček  
Zapisovatel: Veronika Roubínová 
Zasedání začalo v 17:30. 
 
Program zasedání:  

 Rada KaM 
 Popelnice 
 Nová ředitelka 
 Troubárny, tělocvična a místnost KR 

Rada KaM 

Členové Kolejní Rady byli informováni o aktuálním dění. N. Anderlová byla oslovena jako kandidát 
do Rady KaM a byla zvolena spolu s dvěma dalšími členkami. H. Kydlíček pomůže N. Anderlové s 
komunikací s ubytovanými. Byla nám navržena účast na dalším Grémiu. J. Lexa, D. Wałoszek i H. 
Kydlíček projevili zájem. 

Popelnice 

Popelnice na bioodpad jsou dle vedení náročné na to se o ně starat. Budeme to dále řešit, pokud 
studenti stojí o popelnici na bioodpad, tak se nám určitě mohou ozvat. Byl podán návrh na rozšíření 
popelnic o ty na kovy a použitý olej. Vedení to řeší, uvidíme, jak situace dopadne. Kolejní rada 
navrhla, aby byl také přidán alespoň jeden směsný kontejner a opraven kontejner na papír, který 
nelze otevírat. Je problém, že ubytovaní hází směsný odpad do kontejnerů na tříděný. Prosíme tedy 
všechny, aby si na takovou věc dávali pozor. 

Nová ředitelka 

Byla zvolena nová paní ředitelka KaMu Ing. Miluše Valdová, projevila zájem o naše návrhy a nápady. 
Bude se účastnit dalšího Grémia. 

Troubárny, tělocvična, místnost KR 

Troubárny fungují zatím dobře, do budoucna padl návrh tam pořídit také mikrovlnou troubu. Situaci 
budeme dále řešit. Vybavení do tělocvičny se bude dále řešit, letos se vybavovala posilovna. Nově 
zakoupené věci by se tam měly nejspíše v nejbližší době objevit. Místnost Kolejní Rady stále není 
vyklizena. Výhledově je potřeba vyzkoušet elektroniku a poté se bude moci v úklidu pokračovat. 


